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Protokół Nr XI1/2011

z sesji Rady Gminy Mietków
r dnia 28 -srudnia 20ll r.

w związku z wprowadzeniem dodatkowego punktu

sesję otrvorzył Przewodniczący Rady Gniny Józef Żygadło słowami
'.oirvieram sesję Rady Gminy Mie!ków'', przywitał wszystkiclr zebranych,
Przodstawił Nadleśniczego Nad]eśnictwa Swidnica Jana Dzięcielskiego, na podŚawie
listy obecności Stwierdził quorum' zaproponował sprowadfenie do porządku obrad
punktu. '']' Podjęcie uchwały w sprawie faopiniowaDia wniosku o uznanie lasów za
ochronne'', rv ̂ viązku z przedłożeniem takiego wniosku pżez Re8ionalDąDylekcję
Lasów Pańśwowych we wrocławiu, naslępni€ pŹedstawił porządekobmd I

l. Podjęcie uchwary w sprawie zaopiniowania wDiosku o uznanie 1asów za

2. Podjęcie uchwałJ w sprawie zmiany budżetu gmiDy na 20l l tok.
]' Podjęcie uchwaty w sprawie anialy Wieloletiiej Prognofy Finansowej gmnl}

Mietków
4. Podjęcie uchwa]y w Śprawie wieloletniej Prognozy Finansowej gńjny

5' Podjęcie uchwab w sprawiebudżetu gminy na 20l2 rok'
6' Podjęcie uchwały w sprawie uchwa]enia Statulu Gminne8o ośrodka KultL]ry w

Mietkowie
7' Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu pźyznawania dolacji

celowej z budżetu gminy na budowę przydoDrowych oczyszczalniścieków
8' Podjęcie L]chwały w sprawie lrybu i sposobu powoływania i odwoływania

Gmimego Zespołu ln1erdyscyplinenego w Mielkowie oraz szczegółos]ch
warunkóY' jego fu nkcjonou'ania'

9. wnioski i interpelacje radnych
l0'sprawy róae'

ptoszę o Przcglo5o$.'ńie

Głosowało 13 radnych'oddano 1] głosów,,za,'
stwiedzanr' Źe porządek oblad sesji zoslał przyjętyjednogłośnie'

AdL
- JanDzięcięlski NadleśliczyNadleśnictwa Świdnjca' Plan spoŹądany jest

raz na 10 1at, 4 drzewostany uznane foŚały fa ochrome w zeszłej lewifji
zostały pominięte i nowo falesione lllłode dźe\lostany dębowe, jesionowe i
olchowe' W obĘbie Domanice jest problem z bobrami' Lasy le leŻą w Paku
Krajobrazoł}m Rzeki Bystrzycy' Prowadzimy nadzór nad |aŚami
niepaństwowymi, klórych jesl 5 ha. Pod]egają nam 21 gminy i 6 sta'ostw i z
włodażami dogadujemy Śię' tylko w Sprawach melioracyjnych są czaŚami
s)'tL'acje niepźyjenrne.
o dz:ałd.a.h Nad|eśr.ch"a su idnLa p l led 'LJs:ę pro5pek l)  i  ń  )
Przewodni.zą.y RG d,ięku.jemy za qys|ąpienie
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Projekt uchwab/ przedstawiłaH' Ańymowicz - Z.ca Plzewod czącego

GloŚowaIo |] radn)ch'oddańo l]  g]osów ' .za '
iJii"i"i,""i 'lJ.i..a,' ze Lc\q;Ia 7oŚJIJ pod:e'd Iednots'ojnIe

Przewodniczący przedslawił' nowego

Doinformował, że radny powlalowy -

bowiatu. d]atego jak sąjakieś p),tanla' Io
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Nadw}żka budŹetu t 942 564,49 zł., przychody - 822 590'51zl.

i rozchody 2 765 155.00 zl
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NaŚtępnie pżedstawiła prcjekt uchwały w sprawie zmiany budżęlu Gminy na 20l]

Głosowało 13 radnych oddano 13 głosów,'za,'
Przewodniczący Świerdził' że uchwała zoslała podjęla jednogłośnie.

Ad 3.
- R' ozga ska.bnik GmiDy - Budże1 8miny musi być dośosowfuy do

Wieloletniej Prognozy Finansowei stąd tez uchwała o znrianie wPt i tlaci ona
moc z dniem l siycznia 2012 r'' Będzie podjęla nowa lchwała w sprawie WPI
wraz z bt]dżetem na2012 rok'
PrzedŚawiła projekt uchwały w sPrawie zmiany wieloletniej Prognozy
Finansowe.j gmin} Mie*ów

' Głosowalo l3 radnych-oddeo 1] głosów ''za''
Przewodniczący stwierdził' że uchwała została podjęta jednogłośnie'

R' ozga skarbnik Gn ny pŹestawiła prcjekt uchwaly w spmwie wielolelniej
PLogrozy Finansowej gminy Mietków wyjaśniając' że tą uchwałą uchylamy
poprzedniąwP|'

cłosowało 13 radnych - oddano ]3 głosów,,za.'
Pżewodniczący Świerdzil, że uchwała została lodjęta jednogłośnie'

Ad 5.
R. ozga skarbnik Gminy przedstawiła opinie Regionaln€j lzby obLachunkowej w

J - projektu budżetu gminy na 2012 rck
proJektu Wielolebiej Prosnozy Finansowej

- w sprawie możliwości sfinansowania deficyLu
Naslępnie pEedstawiła projekt uchwĄ w sprawie budżeb gminy na 2012.ok'

Głosowa}o ]3 radnych oddano 13 głosów '',a'.
Przewodniczący świerdził' że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Prcjek! uchwały w sprawi€ uchwalenia sratutu omimego ośrodka Kultury w
Mietkowie przedstawiła H' Arrymowicz _ Z.ca Przewodniczące8o Gminy
wyjaśniając' że projekt został omówiony na posiedzeniu konisji

Głosowało 13 radnych oddano 13 głosów ''za''
PŹewodnicfący stwierdził, że uchwała została pod.jęta jednogłośnie'



Projekt uchwały w spras,ie ustalenia Regu]aminu przyznawania dolacji celowej f
budżetu gminy na budowę pżydomowych oczyszczalni ścieków Przcdslawiła
H' Altymowjcz Z ca Przewodniczącego cminy. wyjaśniając' że projekt został
omówiony na posiedreniu komisji'

- wójt jeŹe1i chodzi o ńożliwość zakupu biologicaej oczyszcza]ni, to 6 tys'
zł. !o jest poziom zbljżony do 60% . wprowadzimy poprawkę do uchwały.
Mieszkańcy domów wie]orodzimych będą mogli wspólnie wybL'dować jedną
oczyszczaLnię - do1acja będzie w wysokośció0% inwestycji' ale nie więcej niż
4 lys. fł. d]a jednej rodziny, nie będzie można dla budynku wielorodzimego
wybldować np. 4. czy więcej ocfyszczalni'
. Jan BajseLowicz - radny - czy będzie można skorzystać z tej dotacji w
lrakcie budowy
Wójt niestety' trzeba wybudować za własne środki a zwrolpo zakończeniu

' budowyipnedslawieniuodlowiednichdokumentów
skarbnik ' tylko proszę pamiętać. że to mają być faktury na wnioskodawcę a
nie na U.ząd Gminy

Głosowało ]3 radnych oddano 13 głosów '.za''
Pżewodniczący stwierdził' że uchwała fostała podjęta jednogłośnie'

Ad 8.
Projekl uchwały w sPrawie Ębu i sposobu powołylvania i odwoly!'ania cminlego
Zespołu ln1erdyscyplina'ne8o w Mietkowie oraz Szczeeó}owych warunków jego
funkcjonowania przedstawiła H' Arlymowicf Z'ca Przewodniczącego Gminy
info.nując' że na ostatniej sesji byla laka uchwała podejmowana, a|e nadzór
wojewody }vDiósł uwa8i ' zostały wprowadzone Popmwki i musimy podjąć

Głosowało l3 radnych oddano ]3 głosów.'za',
Przewodniczący stwierdził' że uchwała została podjęla jednogłośnie'

wniosków i interpelacji nie zgłoszono'

Ad t0_
- Edward Kassd - radny _ podjęliśny uchwałę w sprawie stawek podatku

rolnego, prosimy soltysów o pŹekazanie mieszkańcon' że nie podję]iśmy
maksyna]nej stavkitylko obniżyiiśmy śawkę max ustalonąprzez cus

- He]enaAńymowicz p.zędslawi}ainfomacJe:
]) Fundacja ',PoMosT' zwróciła się o pomoc w poszukiwaniu grobów
żołnierskich z 1945 r'
2) Zaproszenie na uroczyslą mszę w inlencji sanrorządowców ' która odbędzie
się we wrocławiu
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Prrevodnieący podsumował kótko miniony rok, złożył \łszys&im zyczeńa
stwierdzil ŹE wa]to pochylić się Md problemami zwyldych ludzi.

wójt - nadspodziewmie dobrze współpracuje mi się z radnymi. D'ękuję za ą
współprac€' za to że mnie pouczcie, nawet ostrymi słowami - to j€st ni potrz€bne'
Mieliśmy szczęści€, że otr,ymaliśny środki z wycinti drzew. Powinno nam zostać
l'4 mln zł'
NaśĘPnie żołł życzenia noworocaE rodzinn€j więzi, zrozumienia' Eczowości
w kontakiach i zdrcwia.

Prz€wodniczący zarnlo|ął obrady sesji słowemi *zaEykaln sesję Rady Gniny
Mietkó#''

Genowefa Chabzda


